
Concept notulen Wmo Adviesraad 10 mei 2023 1 

 

Concept notulen Wmo-adviesraad Hollands Kroon 10 mei 2023 

Aanwezigen  
Els Wessels, Huub Hermans, Jan Verduin, Sandra Bakker, Sylvia Mandemaker, Wim de Graaf; Anneke 
Blom, Bert Hovius en Babs Lont. 

Aanwezigen namens de gemeente: J. Schoolderman (beleidsmedewerker jeugd)                          
en J. Struik (beleidsmedewerker Wmo). 
 

1. Opening vergadering 
J. Schoolderman; mededelingen vanuit de gemeente J. Schoolderman informeert de 
Wmo adviesraad en aanvullingen worden gedaan door J. Struik.  
K. Georg over het cliënt-ervaring onderzoek komt de volgende vergadering. 
Wethouder M. van Gent sluit de volgende vergadering ook aan.  
 

• Hulp bij het huishouden: het was de planning om in juli 2023 de her-indicaties 
afgerond te hebben. Hier zijn extra maanden voor nodig om dit rond te krijgen.  

• De Partij van de Arbeid heeft vragen gesteld over het indiceren zonder 
einddatum. Het lijkt interessant voor de gemeente om dit te onderzoeken.          
Je kunt er als gemeente ook voor kiezen om samen met de cliënt tussentijds te 
evalueren in plaats van te kiezen voor een herindicatie. Door te evalueren neem 
je een deel van de spanning weg bij de cliënten. Er is contact met een 
beleidsmedewerker in Maastricht, in deze gemeente wordt met deze constructie 
gewerkt.  

• De regiovisie Beschermd wonen is in Schagen inmiddels goedgekeurd, in Hollands 
Kroon moet deze nog naar de Raad. Hierbij het verzoek aan de gemeente om het 
stuk langs de Wmo adviesraad te laten gaan, voordat het naar de Raad gaat.  

• Doelgroepenvervoer. Er is vorig jaar een rapport gemaakt waarin een aantal 
adviezen zijn uitgebracht. Het is belangrijk om een duidelijke visie neer te zetten. 
Er is morgen overleg met andere gemeenten om hierover te spreken. Bij het 
leerlingenvervoer zijn er wijzigingen doorgevoerd.  

• Toegang website HK: dit project is vorig jaar gestart. Incluzio zou het liefst met 
een eigen website werken. Er wordt gewerkt aan een nieuw technisch platform. 
In dit traject wordt een nieuw platform opgezet. Er wordt gevraagd om input van 
de Wmo adviesraad.  

• In voorbereiding met de nieuwe aanbesteding. Er zijn VNG convenanten 
getekend. Van hieruit wordt integraal gekeken. Het is een landelijke ontwikkeling.  

• Toezichthouder Wmo: er zijn op dit moment geen nieuwe ontwikkelingen. 
Vanwege capaciteit is dit niet eerder opgepakt.  

• Beleidsregels Jeugdzorg worden na de zomervakantie herschreven.  
 

2. Vaststellen agenda: 
Geen aanvullingen op de agenda.  

 
3. Notulen 12 april 2023 plus actielijst 

Goed gekeurd, Jan voert de wijzigingen door en plaats de notulen op de website.  
 

4. Beleidsregels HH hulp ter bespreking en advisering (reeds in jullie bezit). 
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Er wordt een officiële brief gestuurd met het verzoek om over de beleidsregels in 
gesprek te gaan. Er wordt geen positief advies gegeven. Huub stelt advies op voor de 
gemeente en Sylvia zal meelezen voor het verstuurd wordt. 
 

5. Artikel Noord-Hollands Dagblad ter bespreking 
In dit artikel worden een aantal voorbeelden genoemd waarbij de zorg niet goed is 
verlopen.  
 

6. Bijeenkomst met Cliëntenraad Participatiewet van 25 april 2023l 
Els, Jan, Wim, Anneke, Bert, Babs en Sandra zijn hierbij aanwezig geweest. 
Het verslag vanuit de gemeente is nog niet ontvangen. De Powerpoint wordt nog 
doorgestuurd en ook het verslag. Er is gesproken over ‘Kansrijke start’ voor kinderen 
en welke mogelijkheden de gemeente kan creëren om hiermee te gaan werken. 
Artikel van Wim: https://www.nji.nl/armoede/sociale-steun-voor-ouders .  
 

7. Bijeenkomst Ronde Tafel met gemeenteraadsleden van 25 april 2023 
Sylvia en Huub zijn hierbij aanwezig geweest. Hiervan hebben de leden van de Wmo 
adviesraad een verslag ontvangen. Alle zorgaanbieders en Wmo adviesraad gaven 
een pitch. Dit is terug te lezen in het verslag. Er is vanuit de Wmo adviesraad 
aangegeven dat we ook op zoek zijn naar nieuwe leden, gericht op jeugd. Huub gaat 
met Axxicom mee naar een aantal intakegesprekken.  
Naschrift van Huub: ben bij één intake gesprek aanwezig geweest; dat is correct 
verlopen en er werden de goeie vragen gesteld. Het scheelde wel dat de aanvrager 
graag praatte, waardoor het gesprek soepel verliep. Ik denk dat ik in het najaar nog 
een keer meega. 

 

8. Mails 
Ingekomen mail is besproken.  

 
9. Benutten netwerk 

• Els gaat vanuit de Oogvereniging na de zomervakantie naar een cursus ‘Beter 
omgaan met de gemeente’.  

• Anneke heeft contacten en hierin zijn de Wmo voorzieningen besproken en het 
gebruik hiervan. In het groter geheel bekeken gaat het hier om het evalueren van 
de voorzieningen waar klanten gebruik van maken. Ook is de distributie van de 
Zorgkrant besproken.  

• Vanuit de Vrijwillig Onafhankelijke Adviseurs Voa’s wordt volgende maand het 
75+ Senioren preventieonderzoek opgestart. De Voa’s gaan hierbij in gesprek met 
de inwoners. Toevoeging; 75 tot 85 krijgen een brief met een uitnodiging om het 
preventie onderzoek digitaal te doen. Wil of kan je dit niet dan kan je gebruik 
maken van de papieren versie. En/of je kan hulp krijgen van een Voa.                 
Alle 85 + krijgen een iets andere brief; hierin staat dat als hun telefoon nummer 
in het telefoonboek staat ze binnen 14 dagen worden benaderd door een Voa, als 
ze dit niet willen of ze dan willen afbellen. Deze brieven worden zelf door een Voa 
verstuurd.                                                                      
 

 

https://www.nji.nl/armoede/sociale-steun-voor-ouders
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10. Bijeenkomsten 
Els en Anneke gaan naar de vergadering van de Participatieraad op maandag 15 mei 
2023. 
 

11. Rondvraag  
 

12. Volgende vergadering is op 28 juni 2023 
Wim, Anneke en Huub zijn deze vergadering afwezig.  


